
 

Zpráva o činnosti OO ČSV Uherské Hradiště za rok 2022 

 

Vážené dámy, vážení  přátelé a hosté! 

    

  Od poslední okresní konference utekl  další rok, můžeme tedy rekapitulovat tu minulou a to 

z pohledu okresu Uherské Hradiště. Předsednictvo zůstalo v nezměněné a plně funkční 

sestavě, která se scházela cca co tři měsíce a řešila konkrétní úkoly k plné podpoře fungování 

základních organizací. A to zejména: 

    

  Zdravotní stav- velmi aktuální otázka, kterou za nás řeší přítel Bartoň. Takže jen v krátkosti, 

více nám přednese sám. Sužuje nás stále mor včelího plodu, varroáza, hniloba včelího plodu, 

virové nákazy, očekáváme sršeň asijská, ohnivé mravence a mnoho dalších možných i 

nemožných škůdců a chorob, proto musíme být stále ve střehu a provádět ochranu a obranu 

našich včelstev co nejúčinněji. Proto se okresní zástupci schází s SVS, kde probírají a 

upřesňují zejména postup boje proti všem chorobám.  Distribuce léků proběhla rozvozem 

nebo výdejem v Ostrožské Nové Vsi, loni kupodivu snad poprvé bez výrazných problémů ze 

strany Dolu. 

 

    Práce s mládeží -   je třeba vyzvednout přínos všech, kteří vedou kroužky mládeže. Je to 

náročná a málo ohodnocená práce. Zejména okresní koordinátor př. Smatana odvádí 

obrovský kus práce. Projekt výukového centra Hájek, se nám podařil zrealizovat, budeme 

zahajovat výuku pro ZŠ ve spolupráci s MAS spolu s projektem MAP. 

   

 

 



 

Dotace -   1D  -problémy v této oblasti již nemáme skoro žádné, seznamy dotace 1D byly 

odevzdány všemi ZO a odkontrolovány. Upozorňuji, že je třeba je zasílat jednateli OO.  Pokud 

někdo bude mít jakýkoli problém je možné se obrátit na jednatele, který s danou 

problematikou pomůže. 

V této souvislosti musíme pochválit všechny funkcionáře našich ZO, že všichni již tradičně 

pracují  v systému CIS, což stále není všude pravidlem. 

Dotace budou vypláceny až v lednu příštího roku, proto prosím informujte všechny členy. 

 

Osvětová činnost – budeme se i nadále držet nastavený trend a při každém aktivu, zveme 

zajímavé osobnosti k přednáškám na témata, které zajímají nás všechny a tyto informace 

budou určitě využitelné i v naší včelařské praxi ve všech ZO. Byly zrealizovány okresní akce 

- Vítání jara 

- jarní aktiv s přednáškou pana Augustina Uváčika na téma Městské včelaření, městská 

botanika a zootechnika včelstev 

- Včelařský den s přednáškami 

o Alexej Bezrukov o apidomcích a ležanech 

o Monika Jindrová apiterapie 

- Okresní výlet 

- Halloweenský večer a společenský večer. 

 

Musíme pohlédnout i do plánu na stávající rok 2023: 

- Aktiv min. 2x 

- Schůze výboru min 4x 

- Léky objednávky a distribuce 

- velká okresní akce spolupořádaná ZO Ostrožská Nová Ves a Sirnaté Lázně ONV. 

V termínu  červnovém - včelařský den. Přednáška Dr.Prokové. Akce se již stává tradiční, 



spojená i s veřejností, tak bychom rádi začali konkurovat zlínské akademii (ovšem 

vstupem zdarma ☺ ) a začneme hned dopoledne sledem přednášek a rozšíříme trhy. 

Každá naše ZO může mít svůj stánek s prodejem vlastních medů a produktů nebo se 

účastnit jen představením svojí činnosti, každý se má určitě čím pochlubit. 

- Okresní výlet – Smolenice, Bánoš, různé  včelnice a setkání s přáteli ze Slovenska 

- Halloweenský večer  Základna včelařů v Ostrožské Lhotě 21.10. od 15 hod, oblíbená 

akce pro rodiče s dětmi, Strašidelné stanoviště na strašidelné stezce, strašidelný 

apidomek, opékání špekáčků a na závěr ohňová šou. 

- rok zakončíme posezením u cimbálu se všemi přáteli  na Golf Resortu v Ostrožské Nové 

Vsi 28.10.2023 od 16 hodin, toto bude jediná akce se vstupným pro členy s doprovodem 

500,-Kč za osobu. V případě zájmu prosím kontaktujte př. Valentu. 

 

     

Děkuji za pozornost. 


